
 

 
Enkel fråga gällande stadens hemlöshetspolitik till kommunalrådet Sedat Arif 

(S) 

 
Stadsmissionen och akademikerförbundet SSR har inkommit med två skrivelser till 

Arbetsmarknad och Socialnämnden där de beskriver situationen för stadens 

hemlösa. Sydsvenskan sammanfattar skrivelserna väl:  

 

“Vägledningen beskrivs som godtycklig och rättsosäker. Barnfamiljer, våldsutsatta 

kvinnor och missbrukare som kämpar för att hålla sig nyktra tvingas flacka runt 

mellan kortsiktiga boenden i riskfyllda miljöer. Personer med hygglig prognos att ta 

sig tillbaka in i samhället, återfaller i missbruk och akut hemlöshet” . 
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Ur skrivelserna framgår det tydligt att den nya vägledning som förvaltningen har 

tagit har stora brister och har förvärrat situationen för några av de mest utsatta 

Malmöborna.  
 

Vår fråga till Sedat Arif är: 

 

- Kommer du säkerställa att även strukturellt hemlösa kan erbjudas övergångs- och 

genomgångsboenden? 

 

 

Måns Berger, ledamot kommunfullmäktige MP 

 

Malmö 2021-01-31 

1Jens Mikkelsen. Stadsmissionen bekräftar kritisk hemlöshetsrapport: ”Inte värdigt”. Sydsvenskan. 
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